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ستاره ای که رفت
 ستاره ای که نمی آید

رفتــن حامد حــدادی از تیــم ملی 
بســکتبال، رفتــن یک ســتاره تمام عیار 
بــود. اولیــن ایرانــی راه یافتــه به لیگ 
حرفه ای آمریکا (NBA) که با عملکرد 
درخشــانش تا سال ها نیز خود را در این 
لیگ حفظ کرد. بسکتبالیســت دو متر و 
۱۸ ســانتی متری که در نســل ستارگان 
بســکتبال ایران نام خود را جاودانه کرد 
و بلندآوازه به روزهای حرفه ای خود در 

بسکتبال ملی پایان داد.
البتــه  خداحافظــی حــدادی  بــه 
معنای پایان دوران حرفه ای او نیست. 
حدادی که به پاس ســال ها حضورش 
در رده ملی مــورد تجلیل قرار گرفت، 
هنوز می خواهد  بــه بازی کردن در رده 
باشــگاهی ادامه دهد. او  از اواخر دهه 
۷۰ بســکتبال حرفه ای را آغاز کرد و از 
اوایل دهــه ۸۰ نیز نامش ســر زبان ها 
افتاد. حــدادی درباره ادامــه فعالیت 
حرفــه ای خود پــس از خداحافظی از 
بازی هــای ملی گفــت: «هنوز تصمیم 
نگرفته ام که بســکتبال را به طور کامل 
کنار بگذارم، اما با چند نفر که مشورت 
گرفتم، گفتنــد تا جایی کــه می توانی 
بازی کن. بدنــم را می خواهــم آماده 
نگه دارم و هــر روز به آزادی می آیم و 
بازی می کنم. هنوز به خداحافظی فکر 
نکردم. شاید امسال، شاید بعدا این کار 

انجام شود».
دلیــل اینکــه حــدادی هنــوز بــه 
ادامــه بــازی در رده باشــگاهی فکر 
می کند، شــاید فاصله زیاد او با ســایر 
کــه  ســتاره ای  بسکتبالیست هاســت. 
چهار ســال حضور در NBA را تجربه 
کرده و پس از چند رفت و برگشــت به 
لیگ ایران نیز راهی چین شــده است. 
حدادی شــاید در بسکتبال همان علی 
دایی در فوتبال باشد که روزهای طلایی 
و درخشانی داشته و به نوعی بسکتبال 
ایران با نام او در دنیا شناخته می شود. 
برای همین است که ستاره ای شبیه به 
او در بسکتبال ایران ظهور نخواهد کرد 
یا حداقل شاید سالیان سال طول بکشد 
تا بازیکنی با این مشــخصات دوباره در 

ایران شناسایی شود.
حدادی در شــرایطی توانســت در 
بالاترین ســطح بســکتبال دنیا حضور 
پیــدا کند که شــرایط بــرای او چندان 
راحت هم نبود. ســتاره بسکتبال ایران 
 NBA دراین بــاره گفــت: «رفتــن بــه
راحت تر شــده، اما قبلا خیلی سخت تر 
بود. من زمانی کــه المپیک رفتم دیده 
شــدم. اکنون پخــش زنــده دیدارها، 
به دیده شــدن بسکتبالیســت ها کمک 

می کند».
دومین ریباندر جام جهانی بسکتبال 
۲۰۱۰ و دومین بلاک شــاتر جام جهانی 
بسکتبال ۲۰۱۰، فقط بخشی از افتخارات 
حدادی در تیم ملی بسکتبال ایران بود، 
در حالی کــه او قهرمانی های متعددی 
را هم با تیم ملی در آســیا تجربه کرد. 
حضــور در جام جهانــی و المپیک، در 
روزهایی که حدادی با ستاره هایی چون 
صمد نیکخواه بهرامی، مهدی کامرانی 
و... برای بســکتبال ایران افتخارآفرینی 
می کردنــد زمانی ارزش پیدا می کند که 
پس از پایان روزهای درخشــان آنها در 
تیم ملی، بســکتبال ایران از رسیدن به 
المپیــک هم بازماند تا افول بســکتبال 

ایران بیشتر به چشم بیاید.

مرادمند: صددرصد  می توانیم  النصر  را  ببریم
مدافع تیم فوتبال اســتقلال معتقد اســت این تیم می تواند از سد 
النصر عربســتان بگذرد و دفعه قبل آنهــا روی یک اتفاق بازی را 
واگذار کردند. محمدحسین مرادمند درباره دیدار استقلال و النصر در لیگ 
نخبگان گفت: «صددرصــد می توانیم النصر را ببریم، یک بار دیگر هم با 
آنها بازی کردیــم که روی یک اتفاق و ضربه ایســتگاهی بازی را واگذار 
کردیم. با تدابیر کادرفنی و تمرکز بچه ها ان شاءاالله پیروز می شویم». نظر 
مرادمند درباره تفاوت های فوتبال ایران با دیگر کشــورها، چنین اســت: 
«تفاوت های ما در زیرساخت ها و تیم های پایه است که اصلا نداریم. باید 
این مســائل را فراهم کنند. شرایط عادی استقلال این است که یک زمین 

چمن خوب داشته باشد، پرسپولیس و دیگر تیم ها هم همین طور».

حمایت تاج  از  استقلال  برای  تعویق  دربی
رئیس فدراســیون فوتبال به درخواســت باشگاه اســتقلال برای 
تعویــق زمان دربی ۱۰۵ واکنش نشــان داد. اســتقلالی ها پس از 
صعود به مرحله حذفی لیگ نخبگان آســیا و به دلیل فاصله کم دیدار 
دیدار با النصر، خواهان تعویق مصاف با پرسپولیس شده اند. مهدی تاج 
در این باره گفت: «بحث درباره ســازمان لیگ است؛ باید تلاش کنیم و نظر 

آنها را جویا شویم.
 ســازمان لیگ تشکیلات مســتقلی دارد که برنامه باشگاهی را رصد 
می کند. توصیه های لازم را خواهم کرد که بررســی کنند و اگر شد کمک 

کنند. همه این مسائل زیر نظر سازمان لیگ هستند».

تهرانابقای  میرشاد ماجدی در  هیئت فوتبال استان 
انتخابات هیئت فوتبال اســتان تهران دیروز با حضور مهدی تاج و 
سایر مســئولان فدراســیون فوتبال و اعضای دارای رأی در محل 
آکادمی ملی المپیک برگزار شد. میرشاد ماجدی که از مرداد ۱۴۰۲ رئیس 
هیئت فوتبال استان تهران است، گزارشی از فعالیت تیم های مختلف در 
اســتان تهران ارائه کرد و در ادامه احمدرضا براتی و علیرضا سهرابی که 
کاندیداهای این پســت بودنــد، از رقابت انصراف دادنــد و رضا نقی پور 

پیش تر انصراف خود را اعلام کرده بود.
 بــه این ترتیب رقابت برای ریاســت بین میرشــاد ماجــدی و مجید 
کیومرثــی شــکل گرفــت. در نهایت میرشــاد ماجدی بــا ۳۱ رأی از ۵۲ 
رأی مأخوذه به مدت چهار ســال دیگر رئیس هیئت فوتبال تهران شــد. 

کیومرثی نیز ۲۰ رأی آورد و یک رأی هم سفید بود.

است؟درویش: آنچه بر  ما حرام بود، بر  استقلال مباح 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس بر موضع این باشگاه برای مخالفت 
با تعویق زمان دربی ۱۰۵ تأکیــد کرد. رضا درویش درباره اختلاف 
نظر با باشــگاه اســتقلال بر ســر زمان برگزاری دربی پیــش رو گفت: «با 
استقلال هم عقیده ایم و اختلاف نظر نداریم. آنها نامه نوشته اند که بازی 
مهمی دارند، ما هم چنین نامه ای نوشــته بودیم، اما نکته اینجاست که 
آنها ســه بازی مهم در تهران دارند ولی ما باید به شــهر و کشور دیگری 
بــرای بــازی می رفتیم. آنها در تهــران بازی می کنند و می توانند بیشــتر 

استراحت کنند.
 ما هم نوشــته بودیم که بازی ملی داریم و گفتیم بازی ما را لغو کنید 
اما قبول نکردند. ما ۱۳۰ دقیقه برابر ســپاهان بازی کردیم و این موضوع 
تیم ما را خسته کرد. ما هم مثل استقلال بودیم؛ چیزی که بر ما حرام بود 
نمی شود بر دیگری مباح باشد. ما در نامه نوشتیم که پنج مصدوم داریم، 

یکی از بازی ها را عقب بیندازید اما قبول نکردند».

شدفدراسیون باعث تضعیف استقلال  و پرسپولیس 
پیش کسوت پرسپولیس معتقد است برخی قواعد و قوانین فوتبال 
ایران به ســمتی پیش رفت که باعث تضعیــف تیم های ایران در 
آســیا شــد. مهدی واعظی با اشــاره به دیدار اخیر پرســپولیس و النصر 
عربســتان در لیگ نخبگان آسیا گفت:  «تنها نکته مثبت این بازی، حضور 
۷۰ هزار تماشاگر بود که در این سرما پرسپولیس را تنها نگذاشتند و از این 
تیم حمایت کردند. بزرگ ترین افتخار فوتبال ایران، این هواداران هستند و 

باید قدردان آنها باشیم». 
او افزود: زور پرســپولیس به النصر نمی رســید و البته این طبیعی است. 
آنها یک باشــگاه حرفه ای هستند و در تیم شان از زیرساخت ها تا مدیریت 
و کادر فنی و بازیکنان همه چیز ســر جای خودش قرار دارد. متأســفانه 
قواعــد و قوانین فوتبال ایران به ســمتی پیش رفــت که باعث تضعیف 
تیم های ما شــد. ســازمان لیگ بدون اینکه با کارشناسان و پیش کسوتان 

فوتبال بحث و بررسی کند، قانون سقف بودجه را تصویب و اجرا کرد.
 با چه قاعده ای اســتقلال و پرســپولیس را تضعیف کردند و در آسیا 
آنهــا را به مصــاف حریفانی فرســتادند که تا بن دندان مســلح بودند؟ 
این مدیریت با این قانون باعث تضعیف اســتقلال و پرســپولیس شــد و 
در عــوض برخی از تیم های ســوگلی تقویت شــدند. در لیــگ نخبگان 
واقعــا خجالت کشــیدیم و آبروی فوتبــال ایران رفت. فوتبــال ما از هر 
نظــر دارد فقیر می شــود و بایــد هرچه ســریع تر در این زمینــه تجدید

 نظر کنیم».

نایب قهرمانی ستاره نوظهور  اسنوکر  ایران  در  آسیا
 (ACBS) مســابقات اسنوکر زیر ۲۱ سال قهرمانی سال ۲۰۲۵ آسیا
بــه میزبانی دوحه قطر برگزار شــد و شــاهین ســبزی، ملی پوش 
اسنوکر کشــورمان، در دیدار نهایی این مســابقات با نتیجه ۴ بر ۲ مقابل 
ژیائــو دونــگ، حریف قدرتمند چینــی، نتیجه را واگذار کــرد و به عنوان 
نایب قهرمانی مســابقات دســت پیدا کرد. تیم ملی اســنوکر زیر ۲۱ سال 
ایران با چهار ورزشکار در این رقابت ها شرکت کرد که فقط شاهین سبزی 

موفق به کسب عنوان شد.

توضیحات درستکار 
درباره آخرین وضعیت  حسن  یزدانی

ســرمربی تیم ملی کشتی آزاد درباره شــرایط حسن یزدانی گفت: 
«حســن مرتب با با کادر فنی و فدراسیون در ارتباط نزدیک است و 
برخی از جلســات تمرینی خود را نیز در ســالن بدنسازی کمپ تیم های 
ملی انجام می دهد و هفته ای دو یا سه مرتبه با آقای دبیر یا من ارتباط و 

هماهنگی دارد.
 او قرار اســت اوایل فروردین به فرانســه برود تا پزشک جراح پس از 
بررســی هایی که خواهد داشــت، نظر نهایی خود را درباره یزدانی اعلام 
کنــد». پژمان درســتکار درباره اینکه با توجه به افزایش وزن قرار اســت 
یزدانــی در چه وزنی به میادین بازگردد، پاســخ داد: «یزدانی قطعا دیگر 
در وزن ۸۶ کیلوگــرم کشــتی نمی گیرد. پس از بازگشــت او به تمرینات 

مشخص خواهد شد در وزن ۹۲ یا ۹۷ کیلوگرم کشتی خواهد گرفت».

منهای فوتبال اخبار کوتاه

ورود فیفــا به ماجراهــای انتخابات 
فدراســیون فوتبال جدی تر شده است . 
و  کفاشــیان  علــی  شــکایت  از  پــس 
به کمیته های  شهاب الدین عزیزی خادم 
انتخاباتــی و عــدم رســیدگی بــه این 
شــکایات، حالا آنها به صورت جداگانه 
اعتراض خود را به فیفا ارســال کرده اند 
تــا تکلیف شــان را بــرای انتخابات ۱۱ 
اسفندماه بدانند. فیفا هم تشکیل جلسه 
داده و هــر آن ممکــن اســت خروجی 
جلسات آنها تصمیماتی باشد که فوتبال 
ایــران را نجات دهــد و البته روی دیگر 
ســکه هم، ادامه همین مسیر است که 

فوتبال را به ورطه سقوط می برد.

گزارش گروه های مستقل فوتبال به فیفا
اعتراض به روند انتخابات فدراســیون فوتبال که حالا جنبه بین المللی هم پیدا کرده، نه فقط 
از جانب دو نامزد انتخابات فدراســیون فوتبال بوده که ابعاد دیگری هم پیدا کرده است. برخی 
گروه های مستقل فوتبال مواردی را با فیفا در میان گذاشته و به تخلفات رقم خورده هیئت رئیسه 
فدراســیون فوتبال در زمینه انتخابات اشاره کرده اند که این نهاد بین المللی را درگیر کرده است؛ 
موضوعی که باعث حساســیت بالای فیفا شــده و ممکن اســت بررســی موارد متعدد در کنار 

شکایت کفاشیان و عزیزی خادم منجر به تصمیمات جدی در باره فوتبال ایران شود.

درگیری فیفا با انتخابات فدراسیون فوتبال ایران
موضوع از این قرار اســت که علاوه بــر تخلفات رقم خورده در فدراســیون فوتبال، از جمله 
انتخــاب غیرقانونی و خلاف اساســنامه اعضای کمیته هــای انتخاباتی از ســوی مهدی تاج و 
هیئت رئیســه همراهش، موارد متعدد دیگری هم حساســیت برانگیز شده است. از جمله عدم 
انتخاب اعضای کمیته های قضائی فدراســیون فوتبــال روی روال قانونی که آرای برخی از این 
کمیته ها باعث مهندسی شــدن انتخابات شــده است. چراکه در موارد مشــابه گویا مهدی تاج 
مصونیت داشته و هیچ محرومیتی شامل حال او نشده، در حالی که علی کفاشیان و شهاب الدین 
عزیزی خــادم از ســوی کمیته اخلاق محروم شــده و به همین دلیل هم از ســوی کمیته بدوی 

انتخابات شرایط شان احراز نشد.

روند  مهندسی شده  تأیید صلاحیت ها
عدم احراز شــرایط کفاشــیان و عزیزی خــادم در حالی رقم خورده که مهــدی تاج با وجود 
داشــتن رأی قطعی محکومیت قضائی، در انتخابات تأیید شــده؛ تأییدیه ای که روند انتخابات را 
بیشتر شــبیه به مهندسی کرده است. حالا نکته دیگر این اســت که مهدی تاج برای حضور در 
پســت نایب رئیسی کنفدراسیون فوتبال آســیا و عضویت در کمیته مسابقات فیفا قسم خورده و 
تعهدنامه ای را امضا کرده که هیچ محکومیتی ندارد و در صورت محرزشــدن آن، تعلیق شده و 

از این پست ها نیز برکنار می شود.

رد صلاحیت کفاشیان و  عزیزی خادم بدون ارائه مستندات
حالا حدود یک هفته پس از ارســال اعتراض علی کفاشیان به فیفا، او خبر داده است که دو 
نهاد بین المللی فدراسیون فوتبال را مورد پرسش قرار داده اند. این در حالی است که فدراسیون 
 AFC فوتبال مدعی است مستندات لازم را در باره رد صلاحیت کفاشیان و عزیزی خادم به فیفا و
ارســال کرده، اما جالب اینکه این دو نامزد رد صلاحیت شــده هنوز هیچ مدارک و مستنداتی در 

این زمینه دریافت نکرده اند که رد صلاحیت شان برای آنها قانع کننده باشد.

کفاشیان: فیفا  و   AFC تشکیل جلسه داده اند!
کفاشــیان درباره نامه ارســالی اش به فیفا گفت: «منتظرم  این دو نهاد پاسخ نامه و استعلام 
من را بدهند. شنیده ام در فیفا و AFC جلسه ای در این باره برگزار شده و قصد دارند از فدراسیون 
فوتبال ایران در این باره ســؤال کنند. نمی دانم نامه ای به فدراسیون ارسال شده یا نه». کفاشیان 
درباره اینکه گفته می شــود فدراسیون مســتندات مربوط به این موضوع را به فیفا و AFC داده 
گفت: «همین ها را به ما هم بدهند! باید دید آنچه فدراســیون فرســتاده مستندات بوده یا روند 
کار را توضیح داده  اســت. طبق اساسنامه فدراسیون فوتبال دلیلی برای رد صلاحیت من وجود 
ندارد. بالاخره خود ما در تهیه و تدوین اساسنامه و آیین نامه نقش داشته ایم و این موارد را خوب 

می دانیــم. فدراســیون بایــد در این باره 
به صــورت قانونی عمل کنــد و بگوید 
بر اســاس چه قانــون و مقرراتی چنین 

کاری انجام داده است».

میل دولت به تعلیق انتخابات فدراسیون 
فوتبال!

جالب اینکه حتی دولت هم چندان 
بــدش نمی آیــد  انتخابات فدراســیون 
فوتبال از مســیر قانونی تعلیق شــود؛ 
حالا خواه این مســیر قانونــی از جانب 
نهادهای بالادســتی داخلی رقم بخورد 
یا از نهادهای بالادســتی بین المللی که 

AFC و فیفا هستند.
و  ورزش  وزیــر  دنیامالــی،  احمــد 
جوانان، درباره اعتراض علی کفاشــیان 
و شــهاب الدین عزیزی خادم به روند تأیید صلاحیت ها و ارسال اعتراض شان به فیفا گفت: «این 
حق آنهاست که بتوانند از طریق مراجع بالاتر از فدراسیون فوتبال و استیناف موضوع را پیگیری 
کنند. این دو عزیز ما از پیش کســوتان ورزش هســتند و منافع ملی را مــد نظر قرار خواهند داد. 
از نظــر من هیچ اتفاقی نیفتاده اســت. ما مدیریت خواهیم کرد تا انتخابات فدراســیون فوتبال 

به موقع برگزار شود».

دنیامالی: درباره تضارب آرا  شفاف سازی  می کنیم
البته  وزیر ورزش و جوانان به همین ســخنان بســنده نکرده و صحبت های او بوی افشاگری 
در آینده ای نزدیک را هم می دهد. جایی که او درباره حواشــی اخیر انتخابات فدراسیون فوتبال 
گفت: «ما رویدادهای مهمی را در پیش داریم. ما بیشــترین امتیاز را در تیم های آســیایی داریم. 
همه تلاش ما این اســت که فضای فوتبال آرام باشــد. این تضارب آرایی هســت که در آینده به 

آن خواهیم پرداخت و شفاف سازی می کنیم. انتظار ما این است که فضای فوتبال بهتر باشد».

بازی تاج و تخت علیه تاج!
شــاید اگر روند انتخابات فدراسیون فوتبال به صورت عادی پیش رفته بود و دو رقیب اصلی 
تاج از گردونه انتخابات کنار نمی رفتند، شــرایط تا این حد برای رئیس فدراسیون فوتبال سخت 
نمی شــد. بازی تاج و تخت حالا بدجوری علیه تاج شــده است؛ چه در داخل و نزد وزیر ورزش 
و جوانان و چه در نهادهای بین المللی. شــاید افشــای محکومیت قضائــی تاج برای او تبعات 

سنگینی به دنبال داشته باشد و حالا او موقعیت خود در AFC و فیفا را هم در خطر می بیند.

تعلیق هیئت رئیسه  و  تشکیل کمیته  عادی سازی؟
حالا نکته اینجاست که کمتر از یک هفته مانده به انتخابات فدراسیون فوتبال، اگر فیفا ورود 
جدی به تخلفات اخیر داشــته باشد، می تواند علاوه بر تعلیق مهدی تاج، انتخابات ۱۱ اسفندماه 
فدراســیون فوتبال را هم تعلیق کند. از آنجایی که هیئت رئیسه و دبیر کل فدراسیون فوتبال هم 
در برخی تخلفات از جمله معرفی بدون ضابطه کمیته های انتخاباتی شــریک هستند، احتمال 

تعلیق آنها و تشکیل کمیته عادی سازی وجود دارد.
همه اتفاقات در مورد انتخابات فدراسیون فوتبال، به تصمیمات فیفا بستگی دارد. فدراسیون 
جهانــی فوتبال که در انتخابات ۱۴۰۱ نشــان داد خیلی خود را درگیــر تخلفات کوچک نمی کند 
و ازهمیــن رو مانع چهارمین حضور تاج در انتخابات فدراســیون فوتبال برخلاف اساســنامه و 
محدودیت سه دوره ای نشــد، اما حالا اگر تخلفات فعلی محرز شود چاره ای جز برخورد جدی 

ندارد.

سقوط فوتبال با ادامه روند فعلی!
آنچه روال کار نشان می دهد، برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال با شرایط فعلی نمی تواند 
برای این فدراســیون و حتی ورزش کشور خروجی درستی داشته باشد. وزارت ورزش و جوانان 
هم به خوبی نسبت به این موضوع آگاه است که برگزاری انتخابات مهندسی شده با رد صلاحیت 
دو نامــزد با شــانس بالا و ماندن مهدی تــاج در انتخابات با وجــود آرای محکومیت قطعی و 
پرونده های متعدد قضائی، فوتبال را به ورطه ســقوط خواهد برد. فوتبالی که در سال های اخیر 
و تحت مدیریت مهدی تاج با داستان های فراوانی همراه بوده، از جمله پرونده فساد در فوتبال 

و قراردادهای عجیب با سرمربیان تیم ملی.

تیم فوتبال اســتقلال در شــرایطی فصل جاری مســابقات 
را ســپری می کند که از ابتدای فصل با تغییــرات چندباره روی 
نیمکــت مواجه شــد. آبی هــا پس از جــواد نکونام، ســهراب 
بختیاری زاده، پیتســو موســیمانه و محمد نوازی، حالا به  دنبال 
پنجمین ســرمربی فصل خود هستند. در آخرین فعل و انفعال، 
ســهراب بختیــاری زاده که ســرمربی موقــت بــود، از هدایت 
آبی پوشــان کناره گیری کرد و براســاس اعلام نظــری جویباری 
مدیرعامل باشگاه، توافق با والتر ماتزاری، مربی مطرح ایتالیایی، 
در آستانه نهایی شدن است. در این بین به نظر می رسد مسئولان 
باشگاه استقلال برای جلب رضایت ماتزاری حتی حاضر شده اند 
برخی شــروط نامعقول او را هم بپذیرند. از سویی، دیروز فریده 
شجاعی، عضو هیئت مدیره این باشــگاه تأکید کرد هنوز تکلیف 
ماتزاری مشخص نشــده اما او درخواست حضور هشت دستیار 

خارجی داشته است.
در این شــرایط، «نیکولو شــی را»، خبرنگار مطرح ایتالیایی، 

از رقم پیشــنهادی قرارداد طرفین پرده برداشــت. این خبرنگار 
نشریه گاتزتا دلو اسپورت، در اکانت رسمی خود در شبکه ایکس 
اعلام کرد توافق بین استقلال و ماتزاری تقریبا نهایی شده است. 
براساس اعلام او، باشــگاه استقلال پیشنهاد خود را برای جذب 
ماتــزاری افزایش داده و قراردادی تا ژوئن ۲۰۲۷ با دســتمزدی 
مجموعا ۴.۵ میلیون یورو به او ارائه کرده است. این خبرنگار که 
اتفاقات اخیر بین باشگاه استقلال و ماتزاری را پیگیری کرده، خبر 
داد احتمالا روز سه شنبه هفته جاری، جلسه ای در تهران برگزار 
خواهد شد تا طرفین برای توافق نهایی با یکدیگر گفت وگو کنند.
بــا تمام این اوصاف، بر اســاس اعلام برخــی منابع، قرارداد 
استقلال با ماتزاری از تیرماه ســال آینده اجرائی خواهد شد، به 
این معنا که تا پایان این فصل دستیاران او هدایت تیم را بر عهده 
خواهند داشــت. پیش تر نیز گزارش شده بود که یکی از شروط 
این ســرمربی ایتالیایی برای پذیرش پیشــنهاد استقلال، حضور 
هشت دســتیار در کادرفنی اش بوده که باشــگاه استقلال نیز با 

آن موافقت کرده اســت. انتظار می رود علاوه بر مربیان خارجی، 
چند مربی ایرانی نیز در کادر او حضور داشته باشند. این تصمیم 
باعث می شود  استقلال تا پایان فصل با ترکیبی از کادر فنی جدید 
و مربیــان داخلی به کار خود ادامه دهد. البته هنوز مشــخص 
نیســت این دســتیاران ایرانی چه نفراتی هستند. از سویی، گفته 
می شود رقم قرارداد ســال اول ماتزاری با استقلال ۲.۷ میلیون 
دلار ارزش دارد و باشگاه استقلال برای رسمی شدن این قرارداد 
پیش پرداختــی  به این مربــی ایتالیایی ارائه کرده اســت. نکته 
حائز اهمیت اینکه از تابســتان سال آینده، ماتزاری رسما هدایت 
استقلال را به  عنوان سرمربی بر عهده خواهد گرفت. در هر حال 
با از دست رفتن شانس قهرمانی در لیگ برتر، آبی ها اکنون امید 
زیادی به جام حذفی دارند، اما مهم ترین چالش پیش روی آنها، 
تقابل با النصر عربستان در لیگ نخبگان آسیا خواهد بود. جذب 
ماتزاری در این مقطع حســاس می تواند روحیه جدیدی به تیم 

تزریق کند و شرایط را برای استقلال بهبود ببخشد.

ورود فیفا و ای اف سی به ماجراهای جنجالی این روزهای فوتبال ایران
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کنایه مهدی رحمتی به انتخابات 
فدراسیون فوتبال

در روزهایی که توجه بسیاری از اهالی فوتبال به انتخابات فدراسیون فوتبال و 
اتفاقات عجیب و اغلب جنجالی آن است، سیدمهدی رحمتی، دروازه بان اسبق 
تیم ملی و اســتقلال، واکنش کنایه آمیزی داشته و همه چیز را معطوف به این 
انتخابات و نتیجه آن دانسته است. سرمربی فعلی تیم فوتبال شمس آذر قزوین 
درباره حواشی شکل گرفته و منفعتی که برخی تیم ها طی این هفته ها می برند، 
گفت: «وضعیت فوتبال ما آن قدر درهم و برهم است که الان نزدیک به سه ماه 
است کل فوتبال ما درگیر انتخابات فدراسیون است. امیدوارم زودتر این انتخابات 
تمام شود و یک نفر به این شرایط توجه کند که باید در بازی های حساس بهترین 
داورها انتخاب شوند، بازی ها وی ای آر داشته باشد و تست دوپینگ گرفته شود. 
الان که امتیازات در انتهای جدول فشرده است، فکر می کنم نیاز جدی است که 
به اینها توجه کنید. دعا کنید زودتر رئیس فدراسیون انتخاب شود تا تمرکز همه 

روی مسائل اصلی و مهم برگردد».


